

Title (en)

OXYGEN/AIR MIXTURE BLOWER FOR RESPIRATORY CARE.

Title (de)

SAUERSTOFF/LUFTGEMISCHGEBLÄSE FÜR BEATMUNGSZWECKE.

Title (fr)

SOUFFLANTE D'UN MELANGE D'OXYGENE/AIR POUR SOINS RESPIRATOIRES.

Publication

**EP 0239615 A1 19871007 (EN)**

Application

**EP 86906087 A 19860915**

Priority

US 77883885 A 19850923

Abstract (en)

[origin: WO8701599A1] A respiratory care device utilizes pressurized oxygen to pump an oxygen/air mixture to the patient. The device comprises a coupled turbine and blower. The pressurized oxygen drives the turbine which pumps air through the blower. The oxygen may be mixed with the air in selected ratios and delivered to the patient. Droplets may be added to the oxygen, to the air or to the mixture, upstream or downstream of the device or within the device.

Abstract (fr)

Dispositif pour soins respiratoires utilisant de l'oxygène sous pression pour pomper vers le patient un mélange d'oxygène/air. Le dispositif comprend une turbine et une soufflante couplées. L'oxygène sous pression entraîne la turbine qui pompe de l'air à travers la soufflante. L'oxygène peut être mélangé avec l'air dans des rapports sélectionnés et délivré au patient. Des gouttelettes peuvent être ajoutées à l'oxygène, à l'air ou au mélange, en amont ou en aval du dispositif ou à l'intérieur de celui-ci.

IPC 1-7

**A61M 16/12**

IPC 8 full level

**A61M 16/12** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A61M 16/0066** (2013.01); **A61M 16/125** (2014.02); **A61M 16/20** (2013.01); **A61M 2202/0208** (2013.01); **A61M 2205/8218** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8701599A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8701599 A1 19870326**; CA 1279548 C 19910129; EP 0239615 A1 19871007; JP S63500988 A 19880414

DOCDB simple family (application)

**US 8601919 W 19860915**; CA 518446 A 19860918; EP 86906087 A 19860915; JP 50530986 A 19860915